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z sesj i  Rady Gminy Grunwald odbytej  w dniu 18 grudnia 2009r.  w sali  posiedzeń 
Urzędu Gminy w Gierzwałdzie.
            Początek obrad godz.  10 0 0 .
            Zakończenie  obrad godz.  10.50.
Przewodniczył:  mgr Sławomir  Matuszewski  – Przewodniczący Rady Gminy.
Ustawowy skład rady:  15 radnych.
Obecnych:  14 radnych w/g załączonej  l is ty obecności.
( l is ta  obecności  w załączeniu  – zał .  Nr 1).
Nieobecni  usprawiedliwieni :  radny Józef  Kozłowski
Ponadto w sesj i  udział  wzięli :
1.  inż.  Henryk Kacprzyk – Wójt Gminy
2. mgr  Waldemar Szydlik  – Sekretarz  Gminy
3. Urszula Borkowska – Skarbnik Gminy
4. Sołtys i  i  mieszkańcy Gminy Grunwald
(lis ta  obecności  w załączeniu  – zał .  nr  2)

Podjęto uchwały od nr 161 do nr 166.

Ad pkt 1 i  2.  Przewodniczący Rady Gminy – mgr  Sławomir  Matuszewski  dokonał
           otwarcia  XXXIV-tej  sesj i  Rady Gminy,  po czym stwierdził  quorum, przy
           którym może obradować i  podejmować prawomocne uchwały Rada Gminy.
           Następnie  powitał  radnych i  zaproszonych gości.

           Porządek XXXIV-tej  sesj i  Rady Gminy został  przyjęty jednogłośnie w/g
           następującego wyszczególnienia:
           1.  Otwarcie  – stwierdzenie  prawomocności  obrad.
           2.  Przyjęcie  porządku obrad.
           3.  Przyjęcie  protokółu z  poprzedniej  sesj i  Rady Gminy.
           4.  Sprawozdanie Wójta z działalności  między sesjami.
               a)  informacja o przetargach ogłaszanych przez gminę.
           5.  Przyjęcie  planów pracy Komisj i  Rady Gminy na 2010 rok.
           6.  Przyjęcie  planu pracy Rady Gminy na 2010 rok.
           7.  Podjęcie uchwał  przez Radę Gminy
               -  w sprawie uchwalenia  budżetu gminy na 2010 rok
               -  w sprawie przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego planu zagospo-
                 darowania przestrzennego gminy Grunwald w obrębie geodezyjnym
                 Mielno gm. Grunwald 
               -  w sprawie przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego planu zagospo-
                 darowania przestrzennego gminy Grunwald w obrębie geodezyjnym
                 Stębark gm. Grunwald  

      -  w sprawie zmian budżetu Gminy Grunwald na 2009 rok
      -  w sprawie określenia  stawek podatku od nieruchomości  na 2010 rok
      -  w sprawie przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego planu zagospo-
        darowania przestrzennego gminy Grunwald w obrębie geodezyjnym
        10-Korsztyn  gm.  Grunwald
  8.  Wolne wnioski i  zapytania .

           9.  Zamknięcie  obrad.

Ad pkt 3.  Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych,  że zapoznał  s ię  z
           t reścią  XXXIII-go protokółu sesj i .  Protokół  był  wyłożony do wglądu przy 
           l iście  obecności.  Znajduje się w biurze rady i  zawsze można zapoznać się
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           z  jego treścią.
           Przewodniczący Rady Gminy wnioskował  o przyjęcie  protokółu z  XXXIII
           -go sesj i  Rady Gminy bez odczytywania.
           Radni  uwag nie zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  wstrzymujących  się nie  było  – przyjęła  bez odczytywania  protokół  z
           XXXIII-ciej  sesj i  Rady Gminy.

Ad pkt 4.  Pan Wójt –  jedną z ważniejszych spraw, którą wykonujemy,  to  remon-
           tujemy parter  Urzędu Gminy i  łazienki  na dole,  a na wiosnę zrobimy ele-
           wację.
           Bardzo intensywnie  robimy remont  świetl icy w Rychnowie.  Miał to być  
           tylko  remont,  a wychodzi  gruntowny remont  kapitalny.  Zrobiliśmy malo-
           wanie Posterunku Policj i  w Stębarku.
           Odbyło  się  Walne Zgromadzenie  Związku Gmin „Czyste  Środowisko”.  
           Weszliśmy w konflikt  z PUKiem. Jest  jeszcze jedna firma,  która  wejdzie
           z  nową niższą propozycją  wywozu śmieci.  Dla nas to  będzie  z korzyścią.
           Jeżeli  chodzi  o przetargi,  to został  ogłoszony III  przetarg na sprzedaż 5
           niezabudowanych  działek w Gierzwałdzie,  III  przetarg na 3 działki  w Zy-
           bułtowie,  II  przetarg na 3 lokale  mieszkalne w Stębarku.  Przetargi  te od-
           będą się 4 stycznia  2010r.  Został  ogłoszony I  przetarg na 2 działki  nieza-
           budowane w Stębarku,  który odbędzie  się 30 grudnia 2009 roku.
           Radna Elżbieta  Szypowska – a  szkoła w Zybułtowie?
           Pan Wójt – jest  wyceniona  razem z działką – 282 tys .  złotych.
           Radny Wiesław Markowicz – co z dojściem do ogródków?
           Pan Wójt – jest  wielki  bałagan po Agencj i .  Trzeba dopilnować tego przy
           ogłoszeniu przetargu i  sprzedaży.
           Radna Elżbieta  Szypowska – to  jeszcze nie  został  ogłoszony przetarg?
           Pan Wójt – najpierw musi  wisieć wykaz działek czy lokali  przeznaczo-
           nych do sprzedaży,  a później  ogłasza się  przetarg.
           Radna Danuta Sobotka – czy w Dylewie będą sprzedawane mieszkania?
           Pan Wójt – został  wywieszony wykaz nieruchomości  przeznaczonych do 
           sprzedaży,  są dwa lokale  w „Domu Nauczyciela”,

Ad pkt 5.  Przewodnicząca  Komisj i  Rewizyjnej  przedstawiła  plan pracy Komisj i
           Rewizyjnej  na 2010 rok.
           Radni  uwag nie zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  wstrzymujących  się nie  było  – przyjęła  „Plan pracy Komisj i  Rewizyj -
           nej  Rady Gminy na 2010 rok”.
           (Plan pracy Komisj i  w załączeniu  – zał .  nr  3).

           Przewodniczący Komisj i  Budżetu,  Rolnictwa i  Rozwoju Gospodarczego
           przedstawił  plan pracy Komisj i  Budżetu Rolnictwa i  Rozwoju Gospodar-
           czego na 2010 rok.
           Radni  uwag nie zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  wstrzymujących  się nie  było  – przyjęła  „Plan pracy Komisj i  Budżetu
           Rolnictwa i  Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy na 2010 rok”.
           (Plan pracy Komisj i  w załączeniu  – zał .  nr  4).
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           Przewodnicząca  Komisj i  Kultury Oświaty i  Zdrowia przedstawiła  plan 
           pracy Komisj i  Kultury Oświaty i  Zdrowia na 2010 rok.
           Radni  uwag nie zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  wstrzymujących  się nie  było  – przyjęła  „Plan pracy Komisj i  Kultury
           Oświaty i  Zdrowia Rady Gminy na 2010 rok”.
           (Plan pracy Komisj i  w załączeniu  – zał .  nr  5).

Ad pkt 6.  Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  plan pracy Rady Gminy na
           2010 rok.
           Radni  uwag nie zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  wstrzymujących  się nie  było  – przyjęła  „Plan pracy Rady Gminy na
           2010 rok”.
           (Plan pracy Rady Gminy w załączeniu  – zał .  nr  6).
    
Ad pkt 7.  Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych o potrzebie  podję-
           cia  uchwał  na dzisiejszej  sesj i  Rady Gminy.  
           Projekty uchwał były  tematem dyskusj i  na posiedzeniach  Komisj i .

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie uchwa-
           lenia  budżetu gminy na 2010.
           Pan Wójt – o budżecie  rozmawial iśmy na posiedzeniach Komisj i .  Jak co 
           roku,  ten budżet  nasz jest  coraz bardziej  skromny.  Wykazujemy wzrost,
           ale  na wniosek RIO musimy ujmować inwestycje,  na które składaliśmy 
           wnioski o środki z  funduszy Unii  Europejskiej .  Przy dobrych układach
           inwestycja  ta  kosztowałaby nas vat i  projekt.  25% ma pokryć  „Dwór Pol-
           ski”,  ale możemy otrzymać  z Unii  65% środków, to będziemy musieli  do-
           łożyć  10% ze swoich środków.
           Od 01 września musimy podnieść wynagrodzenia  o 7% dla nauczycieli .
           W budżecie  umieszczone są tylko  drobne inwestycje;  dokończenie  drogi
           w Dylewie,  droga w Rychnowie  do Pana Pyrka,  wszystko  po to,  żeby po-
           prawić estetykę.  Nam na inwestycje  w budżecie  zostało tylko  57 tys.  zł .
           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  Uchwałę Nr RIO.VIII-0120-450/09
           Składu Orzekającego Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w Olsztynie  z dnia
           15 grudnia 2009 roku w sprawie wydania opinii  o przedłożonym przez 
           Wójta Gminy Grunwald projekcie  budżetu na 2010 rok oraz prawidłowoś-
           ci  załączonej  do projektu budżetu prognozy łącznej  kwoty długu na ko-
           niec roku budżetowego i  lata  następne.
           Wydano pozytywną opinię  o projekcie  budżetu na 2010 rok wraz z infor-
           macją  o stanie  mienia  komunalnego i  objaśnieniami.
           (Uchwała w załączeniu  – zał .  nr  7).
           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  Uchwałę Nr RIO.VIII-0120-451/
           2009 Składu Orzekającego Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w Olsztynie  
           z  dnia 15 grudnia 2009r.  w sprawie wydania opinii  o możliwości  sfinanso-
           wania deficytu  budżetowego przedstawionego w projekcie  uchwały budże-
           towej  Gminy Grunwald na 2010r. .
           Uchwalono, że  Gmina  Grunwald ma możliwość sfinansowania deficytu  w 
           wysokości  550.398 zł  przedstawionego w projekcie  uchwały budżetowej  
           na  2010r.
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           (Uchwała w załączeniu  – zał .  nr  8).
           Radni  uwag nie zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 13 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  przy 1 głosie wstrzymującym (radna Krystyna  Zwalińska)  – podjęła u-
           chwałę Nr XXXIV/161/09 w sprawie uchwalenia  budżetu gminy Grunwald
           na  2010r.
           (Uchwała w załączeniu  – zał .  nr  9).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie przystą-
           pienia  do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-
           nego gminy Grunwald w obrębie  geodezyjnym Mielno gm. Grunwald.  
           Pan Wójt –  po uchwaleniu poprzedniej  uchwały wynikło  sporo potrzeb,
           z  których wynikało  jaki  obszar  tym planem chcemy objąć.  Plan zostanie
           uchwalony gdzieś za 8 miesięcy.  Zawracam się do mieszkańców Mielna,
           żeby zgłaszali  swoje uwagi  do planu.
           Spotkałem się z inwestorem.  Pan Rosstkowski wystąpi  o zakup gruntu,  
           róg koło szkółki.  Będzie  podpisana wstępna umowa na sprzedaż gruntu.
           Będziemy rozmawiać na temat  budowy biogazowni tylko  koło szkółki.
           Radni  uwag nie zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  wstrzymujących  się nie  było  – podjęła uchwałę Nr XXXIV/162/09 w 
           sprawie przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego planu zagospodaro-
           wania przestrzennego gminy Grunwald w obrębie  geodezyjnym Mielno
           gm.  Grunwald.
           (Uchwała w załączeniu  – zał .  nr  10).   

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie przystą-
           pienia  do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-
           nego gminy Grunwald w obrębie  geodezyjnym Stębark gm. Grunwald.
           Pan Wójt – chodzi  o trójkąt między drogą koło restauracj i  a drogą do 
           Grunwaldu.  Teren ten miał  być  przeznaczony do budowy innych obie-
           któw, ale  one znalazły swoje miejsce na Polach Grunwaldzkich,  więc nie
           ma sensu trzymać  tej  działki .
           Przewodniczący Rady Gminy – czy będzie  sprzedana w całości?
           Pan Wójt – nie.  Możemy podzielić  na mniejsze działki ,  np.:  0,5 ha.  Budo-
           wnictwo mieszkaniowe w Stębarku rozwija się.  
           Innych uwag nie  zgłoszono.
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  wstrzymujących  się nie  było  – podjęła uchwałę Nr XXXIV/163/09 w
           sprawie przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego planu zagospodaro-
           wania przestrzennego gminy Grunwald w obrębie  geodezyjnym Stębark 
           gm.  Grunwald.
           (Uchwała w załączeniu  – zał .  nr  11)
            
           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie zmian
           budżetu Gminy Grunwald na 2009r.
           Pani  Skarbnik – dokonujemy zmniejszenia  dotacj i  na GOPS o 17.104 zł .  
           Dokonujemy przesunięcia  dochodów w działach,  z dróg przeznaczamy na
           rolnictwo,  bo w takim dziale  przyszło.
           W wydatkach jest  dużo przesunięć,  żeby uporządkować budżet  na koniec
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           Radni  uwag nie zgłosil i .  
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami  za,  przeciwnych nie  by-  
           ło,  wstrzymujących  się nie  było  – podjęła uchwałę Nr XXXIV/164/09 w 
           sprawie zmian  budżetu Gminy Grunwald na 2009r.
           (Uchwała w załączeniu  – zał .  nr  12).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie określe-
           nia  stawek podatku od nieruchomości  na 2010 rok.
           Przewodniczący Rady Gminy – podatki  już zostały uchwalone.  Stawek nie
           zmieniamy tylko  zapisy w § 1 pkt  1 ppkt f /  zastępujemy słowem oraz i  w
           pkt  2 ppkt c/  s łowo 2) słowem oraz.    
           Radni  uwag nie zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  wstrzymujących  się nie  było  – podjęła uchwałę Nr XXXIV/165/09 w
           sprawie określenia  stawek podatku od nieruchomości  na 2010 rok.
           (Uchwała w załączeniu  – zał .  nr  13).                 

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie przystą-
           pienia  do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-
           nnego gminy Grunwald w obrębie  geodezyjnym 10-Korsztyn  gm. Grun-
           wald.
           Pan Wójt – powstaną 4 miejsca wydobycia  kruszywa,  jedno z nich będzie
           w Korsztynie .
           Radni  uwag nie zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 14 głosami  za,  przeciwnych nie  by-
           ło,  wstrzymujących  się nie  było  – podjęła uchwałę Nr XXXIV/166/09 w
           sprawie przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego planu zagospodaro-
           wania przestrzennego gminy Grunwald w obrębie  geodezyjnym 10-Korsz-
           tyn  gm. Grunwald.   
           (Uchwała w załączeniu  – zał .  nr  14).

Ad pkt 8.  Przewodniczący Rady Gminy odczytał  podziękowanie Komendanta  Po-
           wiatowej  Straży Pożarnej  w Ostródzie  za wsparcie  f inansowe w realizacj i
           zakupu podnośnika hydraulicznego.   
           (Pismo w załączeniu – zał .  nr  15).
           Radny Wojciech Kała – to już kupili  tę drabinę?
           Pan Wójt – tak,  byłem na odbiorze.
           Sołtys  Jan Pawlak – został  wykonany projekt kanalizacj i  sanitarnej  Pacół-
           towo Pacółtówko,  a nie  ma w budżecie?
           Pan Wójt – to  miało  być  sfinansowane ze środków Agencj i ,  ale  zmienił
           s ię  dyrektor,  jak również ze względu na kryzys  nie  dostaniemy dotacj i .
           Możemy tylko odbudować stację  uzdatniania  wody w Pacółtówku.  Ten 
           projekt będziemy mogli  realizować tylko  ze środków Unii  Europejskiej .
           Radny Wojciech Kała – też  się zastanawiałem,  czy głosować za czy prze-
           ciw budżetowi,  bo spłata  długu zwiększa się.  
           Bo jeżeli  mielibyśmy wziąć kolejny kredyt  na ZUS, to byłbym przeciwny.
           Mam nadzieję,  że  to co było  powiedziane  jest  prawdą.
           Pan Wójt – po zbilansowaniu wydatków sztywnych pozostało nam 57 tys.
           zł .  Mamy niższe zadłużenie  niż mieliśmy 20 lat  temu,  bo procentowo jest
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           Musimy wziąć kredyt  pomostowy na inwestycje,  bo Unia daje pieniądze
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           po wykonaniu  inwestycj i .
           Radny Wojciech Kała – małe  pieniądze  przeznaczamy na drobne inwesty-
           cje.     
 
Ad pkt 9.  Wobec zrealizowania porządku obrad,  Przewodniczący Rady Gminy za-
            mknął  XXXIV-tą sesję Rady Gminy.

            Protokołowała                                       Przewodniczący Rady Gminy

            Bronisława Warmińska                            mgr Sławomir  Matuszewski  


